



English		عربي	
Title	National Metal Manufacturing and Casting Company (MAADANIYAH) invites its Shareholders to attend the Extraordinary General Assembly Meeting (through the Modern Technology Means), which includes Decreasing and Increasing the Company's Capital (First Meeting)	تدعو الشركة الوطنية لتصنيع وسبك المعادن (معدينيه) مساهميها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية المتضمن تخفيض وزيادة رأس مال الشركة وذلك عن طريق وسائل التقنية الحديثة (الاجتماع الأول)	عنوان الإعلان
Element List	Explanation	توضيح	بند
Introduction	The Board of Directors of National Metal Manufacturing and Casting Company (MAADANIYAH) is pleased to invite the shareholders to participate and vote in the Extraordinary General Assembly Meeting (First Meeting). The meeting will be held by means of modern technology using Tadawulaty System Website: www.tadawulaty.com.sa to ensure the safety of shareholders and within the efforts of supporting the preventive and precautionary measures of the relevant health authorities to address the new Corona Virus (COVID-19) and as an extension of the continuous efforts exerted by all governmental authorities in the Kingdom of Saudi Arabia in taking the necessary measures to prevent its spread.	يسر مجلس إدارة الشركة الوطنية لتصنيع وسبك المعادن (معدينيه) دعوة السادة المساهمين للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة الغير عادية (الاجتماع الأول) عن طريق وسائل التقنية الحديثة عبر رابط تداولاتي www.tadawulaty.com.sa . وذلك ضمن دعم الجهود و الإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة و ذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد (COVID-19)، وامتدادًا للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.	مقدمة
City and Location of the Extraordinary General Assembly's Meeting	Company Branch – Admin Building (Arabian Axles Factory) in the 2 nd Industrial City at Dammam	فرع الشركة – مبنى ادارة مصنع المحاور العربية بالمدينة الصناعية الثانية بالدمام	مدينة و مكان انعقاد الجمعية العامة غير العادية
URL for the Meeting Location	www.tadawulaty.com.sa	www.tadawulaty.com.sa	رابط بمقر الاجتماع
Date of the Extraordinary General Assembly's Meeting	23/11/2021G Corresponding 18/4/1443H	١٤٤٣/٤/١٨ م الموافق ٢٣/١١/٢٠٢١م	تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية
Time of the Extraordinary General Assembly's Meeting	6:30 pm	٦:٣٠ م	وقت انعقاد الجمعية العامة غير العادية
Attendance Eligibility	Shareholders Registered at the Depository Center Registry at the End of the Trading Session Proceeding the General Assembly Meeting and as per the Laws and Regulations	المساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة وبحسب الأنظمة واللوائح.	حق الحضور



Quorum for the General Assembly's Meeting	The meeting of the Extraordinary General Assembly shall be valid only if attended by Shareholders representing at least half of the share capital. If the required quorum is not satisfied for this meeting, a second meeting shall be held one hour after the expiration of the designated period for convening the first meeting. The second meeting shall be valid if attended by Shareholders representing at least one quarter of the share capital. If the required quorum is not satisfied for this 2 nd meeting, a third meeting will be scheduled later.	يكون اجتماع الجمعية العامة غير العادية صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون نصف رأس المال على الأقل. وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد هذا الاجتماع، سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون ربع رأس المال على الأقل. وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لانعقاد الاجتماع الثاني، سيتم عقد اجتماع ثالث سيتم تحديده لاحقاً.	النصاب اللازم لانعقاد الجمعية
Meeting Agenda	1. Voting on the recommendation of the Company's Board of Directors to decrease the Company's capital according to the following: a. The company's capital before the decrease is (281,120,890) SAR, the capital after the decrease (234,000,000) SAR, at a reduction of 16.76% of the company's capital. - Number of shares before the decrease (28,112,089) shares, number of shares after the decrease (23,400,000) shares. - Reason for the capital decrease: write off the accumulated losses with the amount of (47,120,890) SAR. - Method of Capital Decrease: Cancelling (4,712,089) shares of the company's shares, (1) share will be reduced for every (5,966) shares. - Impact of the Capital Decrease on the Company's Obligations: There is no impact of reducing the company's capital on its financial obligations. - Date of reduction: The End of the Second Trading Day after the Extra Ordinary General Assembly Meeting in which Decrease was Resolved.	1. التصويت على توصية مجلس إدارة الشركة بتخفيض رأس مال الشركة وفقاً لما يلي: - رأس مال الشركة قبل التخفيض (٢٨١,١٢٠,٨٩٠) ريال سعودي، رأس المال بعد التخفيض (٢٣٤,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي، بنسبة تخفيض قدرها ١٦,٧٦٪ من رأس مال الشركة. - عدد الأسهم قبل التخفيض (٢٨,١١٢,٠٨٩) سهم، عدد الأسهم بعد التخفيض (٢٣,٤٠٠,٠٠٠) سهم. - سبب تخفيض رأس المال: إطفاء الخسائر المتراكمة بقيمة (٤٧,١٢٠,٨٩٠) ريال سعودي. - طريقة تخفيض رأس المال: إلغاء (٤,٧١٢,٠٨٩) سهم من أسهم الشركة، سيتم تخفيض (١) سهم لكل (٥,٩٦٦) سهم. - أثر تخفيض رأس المال على التزامات الشركة: لا يوجد تأثير جوهري من تخفيض رأس مال الشركة على التزاماتها المالية. - تاريخ التخفيض : نهاية ثاني يوم تداول يلي انعقاد الجمعية العامة غير العادية التي تقرر فيها تخفيض رأس المال. - تعديل المادة (٦) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة برأس المال (مرفق) - تعديل المادة (٧) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بالانكتاب بالأسهم. (مرفق)	جدول الاعمال



	<ul style="list-style-type: none">- Amending Article (6) of the Company's Articles of Association relating to the Capital (attached).- Amending Article (7) of the Company's Articles of Association relating to Shares Subscriptions (attached). <p>2. Voting on the recommendation of the Company's Board of Directors to increase the Company's capital by offering rights issue shares according to the following:</p> <ul style="list-style-type: none">- Capital before the increase (234,000,000) Saudi Riyals.- Increasing Company's capital by offering rights issue shares of (120,000,000) Saudi Riyals.- Capital after increase (354,000,000) Saudi Riyals.- Number of shares before increase (23,400,000) share.- Number of shares after increase (35,400,000) share.- Reason for the capital increase: To raise the Company's financial solvency and reduce borrowing rates and the costs incurred from them.- Method of capital increase: By offering and listing rights issue shares of (12,000,000) ordinary share.- Eligibility Date: In the event of the approval of the said Agenda Item, shareholders who own shares on the day of the Extraordinary General Assembly and who are registered in the Company's Shareholder Register at the Securities Depository Center	<p>٢. التصويت على توصية مجلس إدارة الشركة على زيادة رأس مال الشركة عن طريق طرح حقوق أولوية وفقاً لما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none">- رأس المال قبل الزيادة (٢٣٤,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي.- زيادة رأس مال الشركة من خلال طرح أسهم حقوق أولوية بقيمة (١٢٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي.- رأس المال بعد الزيادة (٣٥٤,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي.- عدد الأسهم قبل الزيادة (٢٣,٤٠٠,٠٠٠) سهم.- عدد الأسهم بعد الزيادة (٣٥,٤٠٠,٠٠٠) سهم.- سبب زيادة رأس المال: رفع ملاءة الشركة المالية وتخفيض معدلات الاقتراض والتكاليف المتكبدة منها.- طريقة زيادة رأس المال: طرح وإدراج أسهم حقوق أولوية بعدد (١٢,٠٠٠,٠٠٠) سهم عادي.- تاريخ الأهمية: في حال الموافقة على البند، ستكون الأهمية للمساهمين المالكين للأسهم يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية المقيد في سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية.- تعديل المادة (٦) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة برأس المال (مرفق)- تعديل المادة (٧) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بالاكتتاب بالأسهم (مرفق).- إن التصويت على هذا البند مرتبط بموافقة السادة المساهمين على البند الأول من جدول أعمال اجتماع الجمعية	
--	---	---	--



	<p>Company ("Edaa") by the end of the second trading day following the date of the Extraordinary General Assembly meeting.</p> <ul style="list-style-type: none">- Amending Article (6) of the Company's Articles of Association relating to the Capital (attached).- Amending Article (7) of the Company's Articles of Association relating to Shares Subscriptions (attached).- The voting on this Item is subject to the approval of the first Item of the Extraordinary General Assembly Meeting Agenda concerning the Company's capital decrease, by the shareholders.	<p>العامة غير العادية المتضمنة تخفيض رأس مال الشركة.</p>	
E-Vote	<p>he shareholders can remotely vote on the General Assembly Meeting's agenda via E-voting service through Tadawulaty website: www.tadawulaty.com.sa. The registration in Tadawulaty service and voting is provided free of charge for all shareholders. The remote voting will start on Friday 14/4/1443 H Corresponding to 19/11/2021 G at (10:00) am, and will end once the General Assembly Meeting ended.</p>	<p>بإمكان المساهمين الكرام التصويت عن بعد على جدول أعمال الجمعية وذلك من خلال خدمة التصويت الإلكتروني عن طريق زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بتداولاتي www.tadawulaty.com.sa. علماً بأن التسجيل في الخدمة والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين، حيث يبدأ التصويت الإلكتروني يوم الجمعة ١٤٤٣/٤/١٤ هـ، الموافق ٢٠٢١/١١/١٩ م الساعة (١٠:٠٠) صباحاً وينتهي التصويت بنهاية وقت انعقاد الجمعية.</p>	التصويت الإلكتروني
Eligibility for Attendance Registration and Voting	<p>Eligibility for Attendance Registration and Voting Ends upon the Convenience of the General Assembly's Meeting. Eligibility for Voting on the Meeting Agenda Ends upon the Counting Committee Concludes Counting the Votes</p>	<p>احقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية. كما ان احقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الاصوات</p>	احقية تسجيل الحضور والتصويت
Method of Communication	<p>If you have any questions, please contact the Shareholder Relations Department via Phone number: 0133588000 Ext. 218 Email: info@maadaniyah.com</p>	<p>في حالة وجود استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين هاتف رقم ٠١٣٣٥٨٨٠٠٠ تحويلة ٢١٨ أو البريد الإلكتروني: info@maadaniyah.com</p>	طريقة التواصل
Additional Information	<p>Only remote voting will be available.</p>	<p>سيتم الاكتفاء بالتصويت عن بعد.</p>	معلومات اضافية
Attached Documents			الملفات الملحقة